[bookmark: _GoBack]Your Excellency,
 
We would like to inform you that a new call for applications within the National Scholarship Programme of the Slovak Republic is open for study, research, teaching and artistic stays during the academic year 2021/2022.
Scholarship application deadline is 30 April 2021 by 16:00 CET (4:00 pm Central European Time). Scholarship stays can be planned during the academic year 2021/2022. Applications are submitted online at www.scholarships.sk (international applicants).
 
The National Scholarship Programme of the Slovak Republic supports mobility of international students, PhD students, university teachers, researchers and artists to stay at Slovak universities and Slovak research organisations. Students and PhD students can apply also for a travel allowance.
 
Attached you can find a flyer with basic information about the Programme (in English). The applicants can find detailed information about the Programme at www.scholarships.sk in Slovak, English, Russian, French and Spanish language (if needed we have also flyers in those 5 languages and we can send it to you upon request).
Scholarships of the National Scholarship Programme of the Slovak Republic supports also mobility of university students, PhD students and postdocs of Slovak universities or research organisations to cover their living costs during their study or research stay at a university or research organisation outside Slovakia.
 
Establishment of the National Scholarship Programme for the Support of Mobility of Students, PhD Students, University Teachers and Researchers was approved by the Government of the Slovak Republic in 2005. The National Scholarship Programme of the Slovak Republic is funded by the Ministry of Education, Science, Research and Sport of the Slovak Republic.
 
Next deadline for the submission of applications will be on 31 October 2021 for scholarship stays during the summer semester of the academic year 2021/2022.
 
We would like to ask you to help us to spread this information and forward it to potential applicants within your country. Thank you for your co-operation and we hope that also contacts made by scholarship holders within this Programme will strengthen the future co-operation of our countries.
 
Yours sincerely,
 
OndrejAradský
Scholarship Administrator
tel.: +421 2 5930 4733
 
SAIA, n. o.
Sasinkova 10
812 20 Bratislava 1
Slovak Republic
 
tel.: +421 2/5930 4700, 5930 4711
www.saia.sk
www.scholarships.sk
www.euraxess.sk



Неофициальный перевод

Ваше Превосходительство,

Мы хотели бы сообщить вам, что новый прием заявок в рамках Национальной стипендиальной программы Словацкой Республики открыт для обучения, исследований, преподавания и творческих стажировок для 2021/2022 учебного года.
Крайний срок подачи заявок на стипендию - 30 апреля 2021 года до 16:00 ЦЕВ (16:00 по центральноевропейскому времени). Стипендии могут быть запланированы в течении всего 2021/2022 учебного года. Заявки подаются на сайте www.scholarships.sk (международные заявки).
Национальная стипендиальная программа Словацкой Республики поддерживает мобильность иностранных студентов, докторантов, преподавателей университетов, исследователей и художников для обучения в словацких университетах и ​​словацких исследовательских организациях. Студенты и аспиранты также могут подать заявления дляполучение командировочных.
В приложении вы можете найти презентацию с основной информацией о Программе (на английском языке). Претенденты могут найти подробную информацию о программе на сайте www.scholarships.sk на словацком, английском, русском, французском и испанском языках (при необходимости имеются флаеры на данных 5 языках, которые мы также можем выслать по запросу).
Стипендии Национальной программы Словацкой Республики также поддерживают мобильность студентов университетов, докторантов и профессоров словацких университетов или исследовательских организаций для покрытия их расходов на проживание во время учебы или исследовательской стажировки в университете или исследовательской организации за пределами Словакии.
 Создание данной программы для поддержки мобильности студентов, аспирантов, преподавателей университетов и исследователей одобрено правительством Словацкой Республики в 2005 году. Национальная стипендиальная программа Словацкой Республики финансируется Министерством образования и науки, исследования и спорта Словацкой Республики.
Следующий крайний срок подачи заявок - 31 октября 2021 года для обучения летнего семестра 2021/2022 учебного года.
Мы хотели бы попросить вас помочь нам распространить эту информацию и направить ее потенциальным кандидатам в вашей стране. Благодарим вас за сотрудничество, и мы надеемся, что контакты, установленные стипендиатами в рамках этой Программы, укрепят будущее сотрудничество наших стран.

Искренне Ваш,

Ондрей Арадский
Администратор программы
тел .: +421 2 5930 4733
SAIA, n. о.

Сасинкова 10
812 20 Братислава 1
СловацкаяРеспублика

тел.: +421 2/5930 4700, 5930 4711
www.saia.sk
www.scholarships.sk
www.euraxess.sk

